
Referat Fau møte 11.mai 2023 

 

Tilstede: 

Anne Sofie Omdal 

Kellfrid Solli 

Gudny Vatland 

Anne Kristin Aamodt 

Mariell Solli Mydland 

Annette Saurdal 

Anita Omdal 

Ida Nesvåg  

May Britt Berntsen 

Marita Pedersen 

 

Saker: 

1. Referat fra forrige møte godkjennes. Et par kommentarer nevnes her: 

- Fau ønsker at rektor ser på alternativt påskeopplegg siden opplegget på 4. trinn utgikk. 

- Rektor informerer om at klagen til Statsforvalter om alternativet opplegg til 

skolegudstjenester ble avslått.  

 

2. Gratisprinsippet – gjelder spesielt konvolutter som blir delt ut på u-trinnet 

Det har vært en praksis på skolen om at det har blitt sendt hjem mye konvolutter med oppfordring 

om å legge i penger til ulike turer og arrangement. Det foretas en gjennomgang av praksis og følgende 

foreslås og vedtas: 

- Elevrådet på ungdomskolen arrangerer skitur en dag i året. FAU støtter dette tiltaket og 

ønsker at denne praksis skal fortsette. Til denne turen kommer en konvolutt rundt i 

klassen for å samle inn penger til denne. 

- Konvolutt til leirskole i niende klasse avsluttes, da dette er en obligatorisk tur og derfor 

skal skolen betale dette. 

- Tur til Arkivet i Kristiansand i tiendeklasse skal inn i budsjettet for Tyskland/Polen turen, 

dersom dette er en tur en ønsker å ha. 

- Konvolutter til valgfag på ungdomskolen avsluttes.  

 

3. Frivillige lag og foreninger. Skal de informere i skolen og hvordan? 

Det refereres her til forslag til praksis, lagt fram ved forrige møte. Alle forslag lagt fram innføres 

utenom forslaget om at det blir en åpen dag i året der lag og foreninger kan komme å informere om 

sine tilbud. Dette forslaget utgår. 



4. Dugnad i forbindelse med Tyskland 

Fau ønsker et møte mellom lederne for komiteen på de ulike trinnene, skolen, leder ved Fau og 

kommunen for en gjennomgang av praksis ved de ulike dugnadene. Dette for å få klarhet i innhold og 

retningslinjer dugandene skal ha.  Fau leder og rektor tar initiativ til at dette møtet gjennomføres.  

 

5. Tilsynet fra Statsforvalteren. Status og veien videre 

Oppsummeringen fra tilsynet er at vi må jobbe med alle pliktene. Statsforvalter mener at vi har et 

godt elevsyn men er litt raske fra varsling til tiltak. Må derfor jobbe med gode rutiner på 

undersøkelsesdelen og aktivitetsplanen.  

 

6. Status skolen / Tilstandsrapporten 2023 – skolen. Hva er planen framover? 

Planene framover er at det må jobbes med større progresjon fra 1-5 trinn faglig. 

 

7. Invitasjon til å foreslå nytt foreldreutvalg (sak fra kommunalsjef Merete)  

Kommunen har fått brev fra kunnskapsdepartementet med oppfordring om å foreslå kandidater til 

nytt foreldreutvalg for grunnopplæringen for årene 2024-2027. Fau nominerer herved Anne Kristin 

Randen Aamodt til dette utvalget.  

 

8. Fysisk aktivitet i skolen  

Det ble meldt inn sak angående politisk plattform fra 2017 som har pålagt skoler å ha 1 time fysisk 

aktivitet hver dag. Spørsmålet er hvordan dette løses ved Sokndal Skole. Følgende punkter ble lagt 

fram som svar på dette fra rektor: 

• Mellomtrinnet har i timeplanen sin et fag som heter fysisk. Bakgrunnen for dette er 
opplæringsloven som sier at elever på 5.-7. årstrinn har rett til jevnlig fysisk aktivitet utenom 
kroppsøvingsfaget. Her forholder vi oss til det timetallet som er skrevet i loven, og fordeler 
dette på 5.-7. trinn. 

• Valgfag på u: trinnet. Vi promotere og prioriterer friluftsliv og fysisk aktivitet og helse. Bare 
på friluftsliv er det 54 elever. 

• Flere trinn / klasser tar også i bruk nærområdet, og har uteskole. Noen har det jevnlig, andre 
mer sporadisk. 

• U: trinnet legger til rette for skiturer i regi av elevrådet.  
• TL – trivselsledere i matfri på skolen. Disse blir opplært i ulike aktiviteter som de setter i 

gang, og/eller gir tilgang til utstyr som elevene kan bruke for å komme seg i aktivitet. 
• Arbeidslivsfag, der elever får mulighet for å bli personlige trener (u: trinnet) 
• Skolen har 15 sykler tilgjengelig slik at alle elever i eks. en klasse skal kunne være med på 

sykkeltur. 
• Skolen kjører sykkelkampanje en gang i året. Starter nå i mai. 
• Hjertesonefilmen som gir et hint om at elever har godt av å gå og sykle til skolen. 
• Skolen har flere ansatte med høy kompetanse og stort engasjement for fysisk aktivitet. 

  
  



Skolen kan, slik rektor forstår loven, ikke timeplanfeste mer fysisk som fag. Det er strenge føringer 
hvor mange timer elevene skal ha i de enkelte fagene i løpet av sitt skoleløp som vi må forholde oss 
til. Skolen jobber også sammen med kommunens folkehelsekoordinator. 
 

 
9. Status på brev sendt kommunen angående trafikkfarlig skolevei til Stranno 

Saken ligger fremdeles på kommunen. De venter på svar fra Kolumbus/fylket angående praktisk 

gjennomføring. May Britt har snakket med Merete Grimestad angående trafikksikker vei til Stranno. 

Det stemmer at dersom bussen er full har ikke elever rett på skyss selv om de betaler. Dersom avvik 

av noe slag,  som det som ble nevnt på forrige møte, er det viktig at det meldes inn til enten Merete 

Grimestad eller Anne på kontoret.  

 

10. Natteravnsordningen – status og veien videre 

Mariell og Anne Kristin lager liste for 8 og 10 fram til høstferien allerede nå så de er klar til skolestart i 

august .  

Fau foreslår at en går fredag og lørdag fram til høstferien og tar en ny statusoppdatering da. 

 

11. Annet 

Ingen saker meldt inn 

 

Til neste møte:  

Valg av nestleder 

Følge opp natteravnsordningen (sekk på YX) 

 

Ref: May B. Berntsen 


